

食品安全管理体系认证证书

证书编号: 197FSMS2500019

兹 证 明 徐州市泽之鑫商贸有限公司

统一社会信用代码: 91320302MA1XXRXW4K

注册地址: 徐州市泉山区城西 310 与 311 国道交叉口向西 600 米路南徐州雨润农副产品全球采购中心冻品市场 1 区 013 栋 01 层 006 铺 01 号 邮编: 221000

经营地址: 徐州市泉山区城西 310 与 311 国道交叉口向西 600 米路南徐州雨润农副产品全球采购中心冻品市场 1 区 013 栋 01 层 006 铺 01 号 邮编: 221000

管理体系符合

ISO 22000:2018 标准要求 认证范围:

位于徐州市泉山区城西 310 与 311 国道交叉口向西 600 米路南徐州雨 润农副产品全球采购中心冻品市场 1 区 013 栋 01 层 006 铺 01 号徐州市泽 之鑫商贸有限公司的资质许可内预包装食品(冷冻食品)的销售

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核,监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期: 2025 年 03 月 21 日 有效期至: 2028 年 03 月 20 日



证书二维码

签发人: 图以经

认证机构:

北京国标联合认证有限公司



Food safety management system Certificate

Registration No. 197FSMS2500019

This is to certify that

Xuzhou Zezhixin Trading Co., Ltd.

The social credit code: 91320302MA1XXRXW4K

Registered Address: No. 01, Shop 006, 1st Floor, Building 013, Zone 1, Frozen Food Market of Xuzhou Yurun Global Procurement Center for Agricultural and Sideline Products, South side of the road, 600 meters west of the intersection of National Highways 310 and 311, Western Area of Quanshan District, Xuzhou City Audit Address: No. 01, Shop 006, 1st Floor, Building 013, Zone 1, Frozen Food Market of Xuzhou Yurun Global

Procurement Center for Agricultural and Sideline Products, South side of the road, 600 meters west of the intersection of National Highways 310 and 311, Western Area of Quanshan District, Xuzhou City

Which is in conformity with ISO 22000:2018

This certificate covers the following scope of

The sale of pre-packaged food (frozen food) is carried out by Xuzhou Zezhixin Trading Co., Ltd., which is located at Shop 006, 1st Floor, Building 013, Zone 1 of the Frozen Food Market in Xuzhou Yurun Global Procurement Center for Agricultural and Sideline Products. It's on the south side of the road, 600 meters west of the intersection of National Highways 310 and 311 in the western part of Quanshan District, Xuzhou City, within the scope of its business license and relevant qualifications.

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)

Search(www.china-isc.org.cn)

Issue Date: 2025-03-21 Expiration Date: 2028-03-20

Cert code

Issued by:

Beijing International Standard united Certification Co., Ltd.